
Komisia pre mládež kultúru, šport, školstvo a granty 
Zápisnica z komisie zo dňa 24.04.2023 

 
PROGRAM: 

1. Otvorenie komisie 
2. Súhlas mesta Gbely k zaradeniu Súkromného špecializovaného centra poradenstva a prevencie 

pre deti a žiakov s autizmom alebo ďalšími pervazívnymi vývinovými poruchami do siete škôl a 
školských zariadení  

3. III. zmena rozpočtu mesta Gbely  + rozšírenie kapacity Základnej školy s materskou školou Gbely 
o špeciálne triedy v priestoroch tretieho nadzemného podlažia budovy ZUŠ  

4. Vyhodnotenie spoločnej obhliadky budovy kina a bývalého MsÚ + návrhy na využitie 
5. Informácia o najbližších kultúrno-spoločenských podujatiach 
6. Rôzne 

...................................................................................................................................................... 
 
1, 
Ing. Gabriela Kováčová (ďalej len prednostka MsÚ) otvorila komisiu, na ktorej sa kvôli prvým dvom 
bodom programu zúčastnili členovia troch komisií: 
Komisie pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok 
Komisie pre sociálne a zdravotné veci 
Komisie pre mládež, kultúru, šport, školstvo a granty – menovite: Mgr. Dáša Abou El Yazid, Mgr. 
Slavomír Brutovský, Lukáš Jureňa, Mgr. Dana Jurková, Bc Katarína Križanová, Ing. Kristína Kubinová, 
Mgr.et.Mgr. Žaneta Valachovičová a Mgr. Eva Volková. 
 
2, 
Úvodom tohto bodu programu poinformovala prednostka MsÚ o žiadosti PaedDr. Vašíčkovej zriadiť 
zaradenie Súkromného špecializovaného centra a následne odovzdala slovo jej. Tá vysvetlila 
komplexne o čo ide, aké sú pozitíva tohto zariadenia a zodpovedala prítomným na všetky otázky. 
Následne prebehlo spoločné hlasovanie a súhlas vyjadrili všetci prítomní členovia všetkých troch 
komisií. 
 
3, 
Na začiatok tohto bodu programu si vzala slovo opäť prednostka MsÚ, v krátkosti predstavila rozšírenie 
kapacity ZŠsMŠ o špeciálne triedy, oboznámila prítomných s finančnými nákladmi tejto zmeny a tiež 
v nadvaznosti na III. zmenu rozpočtu. Následne požiadala riaditeľa školy Mgr. Dávida Jureňu, aby 
prítomným priblížil problematiku a zodpovedal na všetky otázky s tým súvisiace. Po jeho slovách opäť 
prebehlo spoločné hlasovanie a súhlas vyjadrili všetci prítomní členovia všetkých troch komisií. 
Členovia „kultúrnej komisie“ sa následne odobrali do zasadacej miestnosti a komisia pokračovala aj za 
prítomnosti hostí: Mgr. Petra Horinková, MgA. Radoslav Irša a Mgr. Martin Jahodka. 
 
4, 
Členovia komisie sa v ďalšom bode rokovania bavili o využití budovy kina a využití priestorov starého 
MNV, nakoľko v ostatnom čase mali všetci členovia možnosť prezrieť si dotknuté priestory. 
 
5,  
Tajomník komisie predložil prítomným členom zoznam podujatí na najbližšie obdobie a členovia sa 
rozprávali o ich charaktere, dňoch konania či blížiacom sa kultúrnom lete. Ďalej sa členovia v tomto bode 
okrem májových podujatiach rozprávali o celomestských oslavách MDD – termíne i mieste konania. 
 
6, 
V bode „rôzne“ zazneli nasledovne témy: 

- Konanie futbalového turnaja vrátane starých pánov (07/2023) 
- Zapracovanie meno Konštatnína Hudeca do názvu ZUŠ Gbely 
- Leto v Adamove (vodné atrakcie, informácie, cyklotrasy, info do májového Gbelana...) 
- Informácia o mimoriadnom futbalovom zápase na hodové slávnosti 
- Zoznam letných podujatí do najbližšieho Mesačníka Gbelan 
- a iné... 

 
 

Zapísal dňa 24.04.2023 
Mgr. Slavomír Brutovský, tajomník 


